

兆龙科技股份有限公司

CT Micro International Corporation

声明书

REACH SVHC DECLARATION

按照欧盟 REACH 法案 No. 1907/2006, 我司产品(光耦系列)无挥发性物质或有意释放物质、也非直接出口欧盟的化剂类物质,因此均不涉及(预)注册问题,完全符合欧盟 REACH 法案 No. 1907/2006 及其后续修订要求,并且我司保证我司产品本身均满足当前高关注物质(SVHC)候选物质要求,符合欧盟 REACH 法案要求 250 类及附录 14/附录 17 SVHC 物质在物品中含量小于 0.1% (w/w) 的要求

附錄十四: https://echa.europa.eu/candidate-list-table

附錄十七: https://echa.europa.eu/substances-restricted-under-reach

(http://eur-lex.europa.eu/legal-content/EN/TXT/?uri=CELEX%3A32016R240)

According EU REACH REGULATION No. 1907/2006, Our products (Coupler Series) have no volatile or intentionally release substances, nor chemicals directly export to EU, hence the products does not need to (pre-)registration. And the products are fully comply with EU REACH REGULATION No.1907/2006 and subsequent amendments. CT Micro guarantees that all of our products are following up substances of SVHC candidate list, and comply with SVHC 250 and ANNEX XIV /ANNEX XVII substances in a concentration less than 0.1% (w/w), please refer the full list in:

Annex XIV: https://echa.europa.eu/candidate-list-table

Annex XVII: https://echa.europa.eu/substances-restricted-under-reach

(http://eur-lex.europa.eu/legal-content/EN/TXT/?uri=CELEX%3A32016R240)

公司名称Company: CT Micro International Corp.

责任人 Responsible person: 邹爱文

负责人签字Responsible person Signature:

日 期Date: 2025/7/3